

20 February 2016 / 20 février 2016

## **IOTC CIRCULAR 2016-024 / CIRCULAIRE CTOI 2016-024**

Dear Sir/Madam,

### **SUBJECT: THE REPUBLIC OF SOUTH AFRICA BECOMES A MEMBER OF THE IOTC**

In conformity with the provisions of Article XVII.1 of the Agreement for the Establishment of the Indian Ocean Tuna Commission, it is my great pleasure to inform you that an instrument of acceptance of the Agreement by the Government of the Republic of South Africa was deposited with the Director-General of the FAO on 16 February 2016.

In accordance with its Article XVIII, the Agreement enters into force with respect to each State which deposits an instrument of acceptance on the date of the said deposit. Therefore, the Agreement entered into force for the Republic of South Africa on 16 February 2016.

I would like to join Members of the Commission in welcoming the Republic of South Africa to the IOTC.

Madame/Monsieur,

### **OBJET: LA RÉPUBLIQUE D'AFRIQUE DU SUD DEVIENT UN MEMBRE DE LA CTOI**

En conformité avec les dispositions de l'article XVII.1 de l'Accord portant création de la Commission des thons de l'océan Indien, j'ai le plaisir de vous informer que l'instrument d'acceptation de l'accord par le Gouvernement de la République d'Afrique du Sud a été déposé auprès du Directeur général de la FAO le 16 février 2016.

Conformément à son article XVIII, l'Accord entre en vigueur pour chaque État qui dépose un instrument d'acceptation à la date dudit dépôt. Par conséquent, l'accord est entré en vigueur pour la République d'Afrique du Sud le 16 février 2016.

Je voudrais me joindre aux membres de la Commission pour accueillir la République d'Afrique du Sud au sein de la CTOI.

Yours sincerely / Cordialement



Dr. David T. Wilson  
Executive Secretary (Interim) / Secrétaire exécutif (par intérim)

#### **Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / aucune

#### **Distribution / Destinataires**

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Yemen/Yémen.

#### **Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement